

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S18/19-043

修讀國際中學教育普通證書(IGCSE)課程意向

敬啟者：本校於 2018-2019 學年開始，在原有課程內，額外為學生提供國際中學教育普通證書(IGCSE)課程，讓同學於高中階段除應考香港中學文憑試外，獲取更多的國際考試的應試機會。本校提供的 IGCSE 科目包括中文，英文，數學，物理，化學及生物。現向 台端收集 貴子弟的修讀意向。如學生有興趣報讀，請填妥「修讀國際中學教育普通證書(IGCSE)課程意向書」，於 9 月 26 日或之前交回班主任。

如有查詢，請致電 23800241 與王靜嫻主任聯絡。

請於 2018 年 9 月 26 日或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。

此致

貴家長

2018 年 9 月 21 日



招祥麒

校長 招祥麒博士

回 條

修讀國際中學教育普通證書(IGCSE)課程意向

敬覆者：有關 貴校通告（編號 S18/19-043）內容，業已知悉。

此致

陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____

家長姓名：_____

班 別：_____ 班 號：_____

簽 署：_____

請於 2018 年 9 月 26 日或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。

2018 年 ____ 月 ____ 日

陳樹渠紀念中學
Chan Shu Kui Memorial School

Circular no.: S18/19-043
To: Parents

21 September, 2018

Intent for Studying the IGCSE Curriculum

The IGCSE curriculum together with the original DSE curriculum, is offered in our school at the same time starting in the 2018-2019 school year. IGCSE subjects offered at our school include Chinese, English, Mathematics, Physics, Chemistry and Biology. For students who are interested in studying both the IGCSE and DSE curricula at the same time, please fill in the required information on the *Letter of Intent for Studying the IGCSE Curriculum* and return it to your child's class teacher on or before 26th September 2018.

For enquires, please contact Ms WONG Ching Han at 23800241. Please reply to this circular through "School Comm System" on or before 26th September 2018.

Thank you very much for your attention.



Dr. Chiu Cheung Ki
Principal

----- ✂ -----
Reply Slip

Intent for Studying the IGCSE Curriculum

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S18/19-043 has been read and understood.

Name of Student: _____

Name of Parent: _____

Class: _____ Class No.: _____

Signature: _____

Please reply to this circular through the "School Comm System" on or before 26th September, 2018.

Date: _____

申請人聲明及意向：

本人明白 IGCSE 課程為正式課程，如獲學校取錄修讀，需要在星期六及 / 或長假期間上課，在此承諾不會無故缺席該課程的任何課堂或活動，並承諾準時出席及積極參與該課程的所有課堂及活動。

本人得悉以上為修讀 IGCSE 課程的條件，並 *願意 / 不願意 配合校方向本人安排的 IGCSE 課程。

學生姓名：_____

家長姓名：_____

學生簽署：_____

家長簽署：_____

日期：_____

日期：_____

*請圈出適當的選項

Declaration:

I understand that the IGCSE programme is part of the curriculum at school. If my application is successful, I may need to attend regular lessons on Saturdays and/or in long holidays, and will not be absent from any lessons or learning activities. I will be committed to the IGCSE programme and will actively participate in all lessons and learning activities.

I understand the above conditions in regards to the application for the IGCSE programme and I
*AM willing to / AM NOT willing to comply the arrangements made by the School.

Name of Student: _____ Name of Parent: _____

Signature: _____ Signature: _____

Date: _____ Date: _____

*Please circle as appropriate.